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預備心敬拜上帝 

序樂 Prelude 

宣召 Call to Worship                        司會 Presider 

讚美 Singspiration            會眾 Congregation 

讀經 Scripture Reading                  列王紀下 11:1-17              司會 Presider 

信息 Message                                  心懷二意的尋求神          林宗民傳道  

回應詩歌 Responsive Hymn        Spirit Touch Your Church       會眾 Congregation 

歡迎 Welcome               司會 Presider 

報告 Announcement               司會 Presider 

頌榮 Doxology                    會眾 Congregation 

祝禱 Benediction                林宗民傳道 

殿樂 Postlude 

 

【主日服事輪值表 Serving Personnel】 
 本週服事人員 下週服事人員 

晨禱 Prayer  許競龍 劉淑真 

主日學  Bible Study 劉晴吟 楊正權 

司會 Presider  Amy 

 

羅時晭 

 領詩 Song-Leader  Tiffany 劉淑真 

招待 Ushers  Paul /林麗容 Paul /林麗容 

投影/音控  Audio 陳宇軒 Amy 

小學主日學  陳裔安 許淑真 

早晨看顧/青少年主日學  TBA Amy 

炊事/廚房清潔  許淑真/高峰 許淑真/高峰 

點數奉獻  鄭美蘭/陳幼芬 鄭美蘭/陳幼芬 

 
 
 

【報告事項 Announcements】 
【感謝】 
感謝林宗民傳道的信息分享，願神賜福林傳道的服事與家庭。 
【成人主日學】 
成人主日學- 早上 10:00 實體教室#202。本週由劉晴吟姊主講以
弗所(三)。下週由楊正權弟兄主講哥羅西書(一)。 
【兒童主日學】 
[英文青少年 ]青少年的聚會於每周日早上十一點三十分 
Gracepoint Church 老師帶領，聚會地點在#201 號教室。 
[K-Elementary] 四年級以下的孩童於每周日早上十一點聚會，
聚會地點在#400 號建築物。 
【教會消息】 
1. 恭喜陳愛兵弟兄、瞿少芬姊妹、張高林弟兄受洗歸入主的大

家庭。午餐時請一起享用他們洗禮重生的生日蛋糕。 
2. 甘心樂意的奉獻為神所喜愛，金錢奉獻請投入後方門口旁的

主日奉獻箱。 
3. 下週主日將由柯立天牧師帶領證道並主領聖餐，請代禱。 
【每周事工代禱】本週請繼續迫切為青少年主日學禱告，暑假
期間(6/23~9/1) Gracepoint 無法來恩聯帶領青少年。請為暑期
的師資 Julie, Amy 與林傳道禱告，特別為 Amy 與 Julie 禱告，
在這臨時增加出來的事奉上，求主加添他們夠用的恩典，有足
夠體力、心力。也求主賜智慧和聰明，使老師們在教學內容上
能有合適的預備，也請為青少年在上課時能順服老師們的教導
禱告。 
【代禱關懷 Thanksgiving and Prayer】 
1. 為萬國代禱系列：白俄羅斯共和國(Republic of Belarus)是

位於東歐的內陸國，首都明斯克(Minsk)。白俄羅斯為前蘇
聯十五個加盟共和國之一，現與俄羅斯的經濟聯繫仍相當緊
密。白俄羅斯人口約有 950 萬，宗教大多信奉東正教，西北
部的一些地區有信仰天主教以及獨立教派（東正教和天主教
的合併教派）。 

2. 請為 Cedric 和 Wendy 在中國宣教代禱，也請為 Pattie 和
Jonas 一家在挪威宣教代禱。 

3. 暑期期間，請為外出的兄姊禱告旅程平安，也請為教會中身
體欠安的長輩禱告。 
 



【上週出席 Last Week’s Attendance】 
 
 

主日崇拜 Sunday Worship  

55 
兒童主日學 Sunday School 

 

6 

成人主日學 Adult Class 9 晨禱會 4 

週間聚會出席   

(第一、三週週日) 恩典小組  6 (週五)晚 Riverside 信實小組 9 

(週四) 姊妹查經小組 暑假暫停 (週二)Riverside 節制小組  暫停 

(週日)快樂學 英語班 6   

 

 

【6/16 主日奉獻】 

 經常費奉獻：714.-                  愛心奉獻：500.- 

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

                                                                      奉獻總金額：$ 1,214. - 

 
 

週間小組 聚會時間 聚會內容 聯絡人 

恩典小組 
每月第一第三週日 

1:30~3:30 PM 
實體聚會 

蘇敏慈師母 

909-485-5189 

姊妹查經小組 
每週四 

3:45~5:00 PM 

Zoom ID:9517887822 

Passcode # 9517887822 

Helen 姊妹 

909-267-8656 

Riverside 信實小組 
每週五 

7:00~9:00 PM 

Zoom ID:9517887822 

Passcode # 9517887822 

孫樹威弟兄 

323-739-8423 

Riverside  

南區節制小組 

每週二 

7:00~8:30PM 

Zoom ID:9517887822 

Passcode # 9517887822 

顏德興弟兄 

626-366-2007 

快樂學 英語班 
每週日 

8:00~9:30PM 

Zoom ID:9517887822 

Passcode # 9517887822 

林宗民傳道 

909-485-5189 

 
 
 
 
 
 
 

恩聯台福基督教會 

Evangelical Formosan Church of the 
Inland Empire 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

1363 W. Linden Street, Riverside, CA 92507 
電話 TEL：951-788-7822 

Website HTTPs://efcinlandempire.org/   
E-Mail: efcieweb@gmail.com 

裝備年 
恩聯 2024 年度主題「領受真道、效法基督」 

(帖撒羅尼迦前書  1：6) 

Receive the Word, Imitate the Lord 

(1Thessalonians 1：6) 

督導牧師：劉港木牧師(C) 626-643-8286 
Supervising Pastor: Livingstone Liu 
E-Mail：livingstone.liu@gmail.com 

 
駐堂傳道：林宗民傳道 (C)909-485-5189 

Ministor: David Lin 
E-Mail:david0501@gmail.com 

 
長執會主席：羅時晭(C) 909-734-3046 

Chairperson：Jack Lo 
E-Mail：chrismails@gmail.com 

 

主日聚會時間：周日上午十一點開始 

mailto:livingstone.liu@gmail.com


【講員】林宗民傳道                      June 23, 2024 

心懷二意的尋求神 

列王紀下 11:1-17        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

問題與討論： 

1. 你是否在人生中有過很大的失去，然後，不幸的又了重病，你

當時的心情如何?  

2. 在這樣的情緒中，你能先尋求神嗎?你如何依靠、尋求神? 

3. 施洗約翰說，他是用水給人施洗，主耶穌要用聖靈給我們施

洗。請分享有何不同? 這對我們尋求依靠神有甚麼意義? 

金句背誦 Memory Verse： 
約翰穿駱駝毛的衣服，腰束皮帶，吃的是蝗蟲、野蜜。他傳道說：

「有一位在我以後來的，能力比我更大，我就是彎腰給他解鞋帶也

是不配的。我是用水給你們施洗，他卻要用聖靈給你們施洗。」

(馬可 1:6-8) 

 

 

 

 

 

 

 

 

主禱文 Lord's Prayer： 

我們在天上的父：願人都尊你的名為聖。 

願你的國降臨；願你的旨意行在地上，如同行在天上。 

我們日用的飲食，今日賜給我們。 

免我們的債，如同我們免了人的債。 

不叫我們遇見試探；救我們脫離兇惡。 

因為國度、權柄、榮耀，全是你的，直到永遠。阿們。 



2Ki 1:1  After the death of Ahab, Moab rebelled against Israel.  

2Ki 1:2  Now Ahaziah fell through the lattice in his upper chamber 

in Samaria, and lay sick; so he sent messengers, telling them, “Go, 

inquire of Baal-zebub, the god of Ekron, whether I shall recover 

from this sickness.”  

2Ki 1:3  But the angel of the LORD said to Elijah the Tishbite, 

“Arise, go up to meet the messengers of the king of Samaria, and say 

to them, ‘Is it because there is no God in Israel that you are going to 

inquire of Baal-zebub, the god of Ekron?  

2Ki 1:4  Now therefore thus says the LORD, You shall not come 

down from the bed to which you have gone up, but you shall surely 

die.’” So Elijah went.  

2Ki 1:5  The messengers returned to the king, and he said to them, 

“Why have you returned?”  

2Ki 1:6  And they said to him, “There came a man to meet us, and 

said to us, ‘Go back to the king who sent you, and say to him, Thus 

says the LORD, Is it because there is no God in Israel that you are 

sending to inquire of Baal-zebub, the god of Ekron? Therefore you 

shall not come down from the bed to which you have gone up, but 

you shall surely die.’”  

2Ki 1:7  He said to them, “What kind of man was he who came to 

meet you and told you these things?”  

2Ki 1:8  They answered him, “He wore a garment of hair, with a belt 

of leather about his waist.” And he said, “It is Elijah the Tishbite.”  

2Ki 1:9  Then the king sent to him a captain of fifty men with his 

fifty. He went up to Elijah, who was sitting on the top of a hill, and 

said to him, “O man of God, the king says, ‘Come down.’”  

2Ki 1:10  But Elijah answered the captain of fifty, “If I am a man of 

God, let fire come down from heaven and consume you and your 

fifty.” Then fire came down from heaven and consumed him and his 

fifty.  

2Ki 1:11  Again the king sent to him another captain of fifty men 

with his fifty. And he answered and said to him, “O man of God, this 

is the king's order, ‘Come down quickly!’”  

2Ki 1:12  But Elijah answered them, “If I am a man of God, let fire 

come down from heaven and consume you and your fifty.” Then the 

fire of God came down from heaven and consumed him and his 

fifty.  

2Ki 1:13  Again the king sent the captain of a third fifty with his 

fifty. And the third captain of fifty went up and came and fell on his 

knees before Elijah and entreated him, “O man of God, please let my 

life, and the life of these fifty servants of yours, be precious in your 

sight.  

2Ki 1:14  Behold, fire came down from heaven and consumed the 

two former captains of fifty men with their fifties, but now let my 

life be precious in your sight.”  

2Ki 1:15  Then the angel of the LORD said to Elijah, “Go down with 

him; do not be afraid of him.” So he arose and went down with him 

to the king  

2Ki 1:16  and said to him, “Thus says the LORD, ‘Because you have 

sent messengers to inquire of Baal-zebub, the god of Ekron—is it 

because there is no God in Israel to inquire of his word?—therefore 

you shall not come down from the bed to which you have gone up, 

but you shall surely die.’”  

2Ki 1:17  So he died according to the word of the LORD that Elijah 

had spoken. Jehoram became king in his place in the second year of 

Jehoram the son of Jehoshaphat, king of Judah, because Ahaziah had 

no son.  


